
Zápis z 6. schůze sportovní komise 

 
Dne: 5. 10. 2015 v 19.30 hodin 
 
Přítomni: 
předseda:  JUDr. Josef Moravec 
členové: Pavel Zaujec 

Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík (omluven) 
  Luděk Černý  
 

Hosté:  Milan Udržal (správce), Ing. Petr Provazník (starosta Sokola a člen komise pro 
sokolovnu)  

 

Schůzi zahájil její předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  
 

a) Provoz antukových hřišť 
b) Provoz sokolovny 2015-2016 
c) Sportovní hry seniorů 

 

 

ad a) Provoz antukových hřišť 
 

Na jednání účastnici zhodnotili dosavadní využití antukových hřišť. S ohledem na aktuální dotazy 
místních občanů byla zopakována již odsouhlasená pravidla využití tohoto sportovního areálu. Volný 
vstup na sportoviště mají v omezeném časovém rozsahu členové volejbalového oddílu, sportovní 
mládežnické oddíly a dále brigádnici, kteří obdrželi kartičky se specifikací volných hodin (v poměru 
podle odpracovaných hodin při stavbě areálu). Ostatní sportovní mají vstup na jednotlivá sportoviště 
za úplatu uvedenou v řádu antukových hřišť schváleným radou města. Sportovní komise požádala 
správce areálu pana Milana Udržala, aby s těmito podmínkami zájemce předem seznámil.     
     
 

ad b) Provoz sokolovny 2015-2016 
 

1. Sportovní komise schválila sestavený plán na využití sokolovny v zimním období 2015-2016, 
a to dle aktuálních vznesených požadavků jednotlivých sportovních oddílů. Tento časový 
rozpis uvedený v příloze tohoto zápisu by měl být následně zanesen do rezervačního systému 
na internetových stránkách města. V rozpisu uvedené sportovní oddíly mají užívání sokolovny 
ve vymezeném čase zdarma. Ostatní sportovní oddíly mohou velký sál sokolovny využít za 
úplatu Kč 100,-- za hodinu. Bližší podmínky užívání a rezervace budou stanoveny v provozním 
řád sokolovny, který sportovní komise sestaví a předloží radě města ke schválení.    
 

2. Sportovní komise projednala aktuální stav sokolovny před zimním období a konstatovala, že 
je nutné provést tyto nezbytné stavební úpravy: 
 

- běžná oprava šaten (vymalování, oštukování, výměna zastaralých světel)  
- zajištění vytápění šaten plynovým roburem (využití z areálu ŽPSV) 
- osazení vstupních dveří zavíracím systémem BRANO 
- zrušit plot kolem parkoviště + terénní úpravy 
- opravit sousední zeď  
- odstranit vagón u vstupu do sokolovny 
 
Výše uvedené požadavky sportovní komise postupuje k vyřízení Radě města Borohrádek.  

 



3. Sportovní komise předložila starostovi Sokola panu Ing. Provazníkovi požadavek, aby oddíl 
florbalu vyklidil do 31. 10. 2015 sklad (šatnu) vedle jeviště, která bude sloužit pro uskladnění 
stolů a židlí. 

    
 

ad c) Sportovní hry seniorů 
 

Členové sportovní komise byli Ing. Provazníkem seznámeni se zájmem Města Borohrádek pořádat 
v roce 2016 v naší obci sportovní hry seniorů. V dané věci byl sestaven organizační výbor v čele s Ing. 
Machkem, který by měl sestavit plán her a návrh přihlášky na pořádání her. Sportovní komise 
s pořádáním sportovních her vyslovila souhlas s tím, že bude při organizaci nápomocna. V případě 
zájmu bude na schůzi sportovní komise, která se bude hrami zabývat, přizván Ing. Machek.   
 
 
Příští schůze sportovní komise je naplánována na období listopad /prosinec 2015. 
 
 Zapsal: 
 
________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


